
                                          P R O T O K Ó Ł  nr  IX/2015 
 

z obrad sesji Rady  Miejskiej w  Barczewie, która odbyła się w dniu 7 maja 2015r. 
Obrady IX sesji zwołane zostały w trybie nadzwyczajnym. 
 
Miejsce obrad  -  sala w Centrum Kultury i Promocji Gminy w Barczewie. 
 
Początek obrad – godzina  13.00 
 
W obradach sesji uczestniczy 14 radnych. Nieobecny - radny pan Adam Dowgiałło. 
Nieobecność jest usprawiedliwiona. 
 
Do punktu 1. 
 
Otwarcie obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Barczewie pan Andrzej 
Maciejewski. 
Pan Maciejewski stwierdził prawomocność obrad dzisiejszej sesji. 
 
Do punktu 2. 
Porządek sesji: 
 
3.Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Barczewo zadania 
publicznego w zakresie oświaty. 
 
4.Projekt uchwały w sprawie utworzenia Zespołu Szkół w Barczewie. 
 
5.Zamknięcia obrad IX/2015 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Porządek obrad przyjęty został przez Radę  j e d n o g ł o ś n i e (14). 
 
Do punktu 3. 
 
Pan Lech Nitkowski – Burmistrz Barczewa: 
-posiadamy niezbędne do otwarciu Zespołu Szkół dokumenty oraz zgodę  od  Starosty. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła dyrektor Miejskiego Zespołu Oświaty i 
Zdrowia w Barczewie pani Hanna Chyżyńska. 
 
Pani Halina Bronka: 
-mieszkańcy  wiele lat czekali na taką chwilę. Kształtowało się to bardzo długo przez wiele 
lat. Pomysł zrodził się w czasach kiedy dyrektorem gimnazjum była pani Krystyna Szter. 
Na ten sukces pracowało wiele osób: radni Komisji Oświaty poprzedniej i obecnej 
kadencji, radni powiatowi poprzedniej kadencji, burmistrz, radni obecnej kadencji, dyrektor 
Miejskiego Zespołu Oświaty i Zdrowia, obecna dyrektor naszego gimnazjum. Gratuluję 
wszystkim, którzy przyczynili się do tego sukcesu. 
 
Pan Andrzej Moszczyński: 
-jako radny Komisji Oświaty chciałem podziękować przewodniczącemu Komisji Oświaty 
za wielkie zaangażowanie w tą sprawę. 
 
Pani Krystyna Szter: 
-ufam, że uchwała  zostanie przyjęta jednogłośnie i chylę czoła przed państwem, że  



dołożyliście starań aby spełnić życzenia  mieszkańców. 
 
Pani Alina  Jakończuk: 
-tworząc tą szkołę bierzemy na siebie również obowiązki. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna. 
 
Pan Rafał Surmański -  komisja Oświaty jest przychylna utworzeniu tych szkół w 
Barczewie. 
 
Pani Sawicka – dyrektor gimnazjum w Barczewie: 
-jestem bardzo zadowolona. Jak obejmowałam funkcję dyrektora tej placówki to w mojej 
wizji było utworzenie  szkół ponadgimnazjalnych. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli: 
 
                                        U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  IX(66)15 
 
w  sprawie  przyjęcia do prowadzenia przez Gminę  Barczewo zadania publicznego w 
zakresie oświaty. 
 
Do punktu 4. 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła pani Hanna Chyżyńska. 
 
Pani Halina Bronka: 
-Statut jest napisany dobrze. Uczeń w tym Statucie jest doceniony ale ma również 
obowiązki. Zawarte tam są  również zapisy dotyczące pracy nauczycieli. Statut 
odzwierciedla szacunek do wszystkich pracowników tego Zespołu. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-czy wszyscy obecni pracownicy będą mieli zatrudnienie? 
 
Pani Sawicka: 
-nie przewiduję żadnych zwolnień. Myślę, że na tą chwilę nie będzie potrzeby zatrudniania 
nowych pracowników. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-czy będzie nowy konkurs na dyrektora? 
 
Pani Chyżyńska: 
-toczą się w tej sprawie rozmowy. 
 
Pan Jarosław  Bonus: 
-czy nauczyciele uczący w gimnazjum będą mieli uprawnienia do nauczania  w szkole 
zawodowej przedmiotów zawodowych? 
 
Pani Sawicka: 
-uczeń kierowany będzie na naukę zawodu w ramach doskonalenia zawodowego, 
natomiast  w zakresie przedmiotów ogólnokształcących nauczyciele maja uprawnienia do 



nauczania w szkołach ponadgimnazjalnych. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-a jak będzie wyglądała kwestia dowożenia uczniów do szkół ponadgimnazjalnych? 
 
Pani Chyżyńska: 
-organ prowadzący może dowozić . Trzeba będzie sporządzić aneks do umowy. Przyszli 
uczniowie tych szkół będą mieli zapewniony transport. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-proszę o pozytywne przyjęcie projektu tej uchwały. 
 
Pan Rafał Surmański – opinia Komisji  Oświaty jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest również  pozytywna. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni  j e d n o g ł o ś n i e   podjęli: 
 
                                            U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  IX(67)15 
 
w  sprawie  utworzenia  Zespołu Szkół  w  Barczewie. 
 
Pan Marek Szter – radny Sejmiku Wojew.Warm.-Mazurskiego: 
-gratuluję panu burmistrzowi, z którym wspólnie pracowaliśmy nad tym tematem w 
poprzedniej kadencji. Jest to doskonała okazja podjęcia nauki przez młodzież, która nie  
będzie miała możliwości podjęcia nauki poza  terenem naszej Gminy. Gratuluję  i mam 
nadzieję, że te szkoły znajdą się na wiele lat w krajobrazie tej Gminy. 
 
Pan Andrzej Maciejewski: 
-zapraszam uczniów do nauki w naszym Zespole. 
 
Do punktu 5. 
 
Pan Andrzej Maciejewski – stwierdzam, że dzisiejszy porządek  został wyczerpany. W 
związku z tym zamykam obrady IX/15 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
Barbara Kwapis                                                     Przewodniczący 
                                                                               Rady Miejskiej w Barczewie 
                                                                               Andrzej  Maciejewski 
 
 
 
 


